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Abstract (en)
The device comprises a circular ring (4) provided with circular housings (10) equally distributed on a constant radius. The said circular ring (4) is
fitted with an interior toothed ring (6) also provided with circular housings (12). Tools, in the form of cutting blades (2), are fixed against the circular
ring (4) by means of studs (22) engaging in the circular housings (10) if they are fixed tools or by means of studs (23) engaging in the circular
housings (12) if they are mobile tools. The fixed or mobile tool version is obtained by turning the said tool over on itself. The clamping of tools
against the circular ring is obtained by means of a circular ring (5) whose pressure is provided by a rod (15) acting on a spring (18), the said rod
traversing the circular ring (4). The opening of the devices (A, B and C) is caused by the action either of a device (A, B or C) on the head of one of
the rods (15) or by the action of a pressure ring (27). <IMAGE>

Abstract (fr)
Le dispositif comporte une couronne circulaire (4) munie de logements circulaires (10) également répartis sur un rayon constant. Ladite couronne
circulaire (4) est équipée d'une couronne dentée intérieure (6) également munie de logements circulaires (12). Des outils, sous forme de lames de
découpage (2) sont fixés contre la couronne circulaire (4) à l'aide de tétons (22) s'engageant dans les logements circulaires (10) s'il s'agit d'outils
fixes ou à l'aide de tétons (23) s'engageant dans les logements circulaires (12) s'il s'agit d'outils mobiles. La version outil fixe ou mobile est obtenue
en retournant sur lui-même ledit outil. Le serrage des outils contre la couronne circulaire est obtenu à l'aide d'une bague circulaire (5) dont la
pression est assurée par une tige (15) agissant sur un ressort (18), ladite tige traversant la couronne circulaire (4). L'ouverture des appareils (A, B et
C) est provoquée par l'action soit d'un appareil (A, B ou C) sur la tête de l'une des tiges 15 soit par l'action d'une bague de pression (27).
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